
 
 

 Trustrup - Lyngby Vandværk I/S        
 
 

 

Referat Ordinær Generalforsamling 
Mandag den 19. marts 2018 kl. 19.00 i Lyngby forsamlingshus 

 
22 stemmeberettigede personer var fremmødt med i alt stemmer. 

  
 

1. Valg af dirigent. 
Ulrik Sinding valgt, og konstaterede at den ordinære generalforsamling var lovlig indvarslet i 
dagspressen, samt Netavisen. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Formand Kaj Vinter beretter om et roligt år i vandværket.  
14.12 aflæst. Vandmålere. Der er udpumpet 143.514 m3 der med et tab 12.932 m3 giver et salg på 
130.582 m3. Tab = 8,9%. Lige under tabsgrænsen på 10%. Der er solgt ca. 10.000 m3 mindre end 
sidste år, det er særligt storforbrugere der har brugt mindre vand.  
Tab er for stort og der arbejdes på at finde ud af hvor spildet forekommer. 
Ny forsyning til Tinghøj etableret med 1500 m rør den 21. Dec. Vi har forsyningspligt området. 
Etableringspris ca. 205.000,- Men så er vi også i området og kan koble flere af de 13 potentielle 
forbrugere på fremadrettet. 
Der har været en del problemer med styringen på værkerne. Trustrup værket er fået monteret 
reservestyring. Styring er forældet og der fås ikke længere reservedele. Nyt styresystem er ordret og 
monteres i 1. halvår 2018 Pris til ca. 500.000,- Finansiering gøres over kassekreditten der har en 
attraktiv rente. Nye KommuneKredit lån udløser provision til kommunen på 0,75%. Der er desuden 
sjældent overtræk på kreditten. 
Filteranlæg er renoveret af Silhorko. Der har været for meget masse i filtre, men alt kører nu igen 
optimalt. 
Der har været flere utætheder pga. Overgravninger. 
Vandledninger ved Søndervang 1 og 5 renoveret. Der lå gamle vandrør i jern der var tæret væk. 
Utætheder har også været udbedret i Linde Parken og på Østerbro. 
Der har været meget polemik omkring banen ifm. Renovering. Grønlandsvej vest blev i den 
forbindelse renoveret, så der ikke er ledninger under banen længere. Ligeledes er ledning til Lundskov 
renoveret og forsynes nu fra Grønlandsvej for at fjerne endnu en baneunderføring. I forbindelse med 
renovering på Grønlandsvej blev der fundet stotr brandreservoir, i form af beton tank, der ikke blev 
brugt. Fjernet da beredskabet ikke kendte noget til det. 
Enkelte henvendelser vedr. ”brunt vand” ifm. renoveringer. Der vil fremadrettet blive skyllet nogle 
gange om året for at fjerne okker fra ledning. Det misfarvede vand er ikke sundhedsskadeligt. 
Vandanalyser skal nu tages efter nyt direktiv. Der skal nu tages prøver uden at vand må løbe først. Det 
vil give nogle udfordringer for at overholde krav. Forbrugerprøvesteder udpeget af kommunen over 
de næste 5 år. Vi har valgt at få foretaget en ekstra prøve ved hver analyse for at undgå at analyse 
selskab skal køre 2 gange. Vandværket har nu bevisbyrden for sikre at det leverede vand er ok. 
Der er ikke Desphenyl Chloridazon i nogle af vores boringer. 
Vi har sammen med varmeværket talt om at indgå i et samlet forsyningsselskab. For dels at gøre det 
lettere at skaffe bestyrelsesmedlemmer og dels, at alle forbrugere i forvejen opfatter det som selskab. 
Der skal være vandtætte skodder mellem værkerne, men det vil være en fordel fremadrettet ved at 
stå stærkere som et samlet selskab. 
I 2018 er det største projekt ny styring, men der dukker nok noget ekstra op i løbet af året. 
Formand takker bestyrelsen og driftspersonalet for godt samarbejde. 
Ingen spørgmål fra salen. 



Beretning godkendt med alle stemmer for. 
 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 
Revisor gennemgik regnskab for 2016. 
Regnskab gennemgået. Der er væsentlige ændringer pga. nye regler fra Erhvervsstyrelsen. 
Vandværket er nu underlagt regnskabsformen ”Hvile i sig selv princip”. 
Over- og underlægning skal reguleres fremadrettet således, at regnskabet altid går i 0 både på 
resultat og egenkapital. 
Ingen bemærkninger fra revisionen. 
Nettoomsætning reguleret således at resultat går i 0 i resultatopgørelsen. 
En underdækning er reguleret med kr. 721,- således, at regnskab går i 0.  
Egenkapital er nu sat til 0, således at evt. overskud kan tilbagebetales ved en overdækning. 
Gældsforpligtigelser er ændret således, at de nu stemmer overens med de fremtidige afskrivninger. 
Revisor erklærer at regnskabet giver et retvisende billede af vandværkets aktiver og passiver og 
finansielle stillinger. Der er ikke fundet nogle fejl ved revisionen. 
Resultat og egenkapital går i 0 
Ingen spørgsmål fra salen. 

 
Regnskab godkendt med alle stemmer for. 

 
 

4. Budget for indeværende drifts år fremlægges. 
Budget gennemgået af formand. 
Spørgsmål til princip med over- og underdækning. Driftsleder svaret på spørgsmålet. 
 

 
5. Behandling af indkommende forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

 
 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen.  
Følgende var på valg: 
 Bestyrelsesmedlem Kaj Vinter  Genvalgt. 

Bestyrelsesmedlem Steen Karlson  Genvalgt 
Bestyrelsesmedlem Frank Nielsen   Genvalgt 

  
 1. suppleant  Hans Søren Bonde Valgt. 

  2. suppleant  John Rasmussen Valgt. 

 
 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Revisonsfirmaet Knud Robæk´s eftf. genvalgt. 
 
 

8. Eventuelt. 
Spørgsmål til det mulige forsyningsselskab. Det er planen at der efter 5 år skal harmoniseres således 
at der fremadrettet er en fælles bestyrelse der ved tilpassede vedtægter varetager både vand- og 
varmeværket. 

 
Formanden og dirigent afsluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 
 

 
 
__________________   __________________________ 
Dirigent Ulrik Sinding   Referent Michael M. Christensen 


